
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 27/07/2021 
 
Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη ασθενοφόρων στο Νοσοκομείο Σερρών» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σοβαρό είναι το πρόβλημα με την έλλειψη ασθενοφόρων στο Νοσοκομείο Σερρών. Το 
«ΕΚΑΒ» της περιοχής, που καλείται να βοηθήσει συνεχώς, δεν μπορεί να ανταποκριθεί 
πλήρως, καθώς, είναι υποστελεχωμένο και πραγματοποιεί, ως εκ τούτου, συχνές 
κινητοποιήσεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να γίνουν οι απαραίτητες προσλήψεις και να 
αυξηθεί ο στόλος των οχημάτων ασθενοφόρων για την κάλυψη των υγειονομικών 
αναγκών της Π.Ε. Σερρών, προκειμένου να γίνονται έγκαιρα και με ασφάλεια οι 
διαμετακομιδές ασθενών στην ως άνω ευρύτερη περιοχή; 
 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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